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§ 7 
Remiss av Stockholms stads strategi för parklekar. 
Remissvar  
FSK 2023/338 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden överlämnar fastighetskontorets 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

2. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M) lämnar ett särskilt 
uttalande enligt följande: 

  
Stockholms parklekar är välbesökta och mycket uppskattade. 
Parklekarna utgör en viktig plats för barns lek och möjlighet 
till en aktiv fritid och det är därför positivt att det tas fram en 
strategi för dem. 
  
Det är bekymmersamt att många av de befintliga byggnader 
som idag används utav parklekarna inte bedöms leva upp till 
verksamheternas behov. Stadens verksamheter ska bedrivas i 
ändamålsenliga och lämpliga lokaler. Det är därför bra att 
staden ska ta fram en plan för hur befintliga 
parkleksbyggnader kan utvecklas och att strategin syftar till 
att säkerställa att lokalerna uppfyller gällande 
myndighetskrav när verksamheten förändras. 
  
Avslutningsvis välkomnar vi att det ska tas fram former och 
metoder för att systematiskt och likvärdigt följa upp, mäta 
och utvärdera parklekarnas verksamhet runt om i staden. Bra 
och jämförbara mätvärden är nödvändiga för att staden ska 
kunna följa upp, utveckla och förbättra alla dess 
verksamheter. 
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Hansi Karppinen (L) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 

  
Det är glädjande att vi kan ta emot strategin för parklekar. 
Under förra mandatperioden initierade vi en utredning av 
parklekarnas verksamhet samt förslag på utveckling. 
Förslaget till strategi ligger väl i linje med våra höjda 
ambitioner på fritidsområdet. Det är med stolthet vi 
konstaterar att tillskapandet av en samordnande 
fackförvaltning för barn, kultur- och fritidsområdet var ett 
klokt steg i stadens utveckling och sedan dess har arbetet 
verkligen tagit fart. 
  
Parklekarna utgör tillsammans med andra fritidsinsatser en 
viktig del i en kedja av viktiga förebyggande insatser för barn 
och unga. Stor variation finns bland stadsdelarnas parklekar. 
  
Kompetensförsörjningen och parkleksbyggnadernas fysiska 
skick är en utmaning för många. Vi ser fram emot att ta del av 
kommande uppföljningar på strategin och hoppas att detta 
fokus på parklekarna också kan hjälpa stadsdelarna att 
prioritera denna uppskattade verksamhet. 

  
Frank Hojem (C) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 

  
Det är glädjande att vi kan ta emot strategin för parklekar och 
det är roligt att fastighetskontoret ställer sig så positiv. Under 
förra mandatperioden initierade vi en utredning av 
parklekarnas verksamhet samt förslag på utveckling. 
Förslaget till strategi ligger väl i linje med våra höjda 
ambitioner på fritidsområdet. Det är med stolthet vi 
konstaterar att tillskapandet av en samordnande 
fackförvaltning för barn, kultur- och fritidsområdet var ett 
klokt steg i stadens utveckling och sedan dess har arbetet 
verkligen tagit fart. 
  
Parklekarna utgör tillsammans med andra fritidsinsatser en 
viktig del i en kedja av viktiga förebyggande insatser för barn 
och unga. Stor variation finns bland stadsdelarnas parklekar. 
Kompetensförsörjningen och parkleksbyggnadernas fysiska 
skick är en utmaning för många. Vi ser fram emot att ta del av 
kommande uppföljningar på strategin och hoppas att detta 
fokus på parklekarna också kan hjälpa stadsdelarna att 
prioritera denna uppskattade verksamhet. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/338-2 (Godkänd - R 1) Remiss av Stockholms 
stads strategi för parklekar. Remissvar 



Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 8/2023 
 

2023-10-24 

 FSK 2023/338-1.2 Bilaga 1 - Förslag till Stockholms stads 
strategi för parklekar 

 FSK 2023/338-1.1 Bilaga 2 - Barnkonsekvensanalys i arbetet 
med Stockholms stads strategi för parklekar 

 FSK 2023/338-1.3 Bilaga 3 - Kulturförvaltningens 
tjänsteutlåtande - Stockholms stads strategi för parklekar 
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